

Title (en)
Inserting inserts in printed products

Title (de)
Einstecken von Beilagen in Druckereiprodukten

Title (fr)
Insérer des encarts dans des produits imprimés

Publication
EP 1780035 A2 20070502 (DE)

Application
EP 06405436 A 20061012

Priority
CH 17472005 A 20051031

Abstract (en)
A single, folded or multi-page printed product (1) such as newspaper or magazine is opened at a fold (8) and enclosure (2) put in. The leading edge (9) of the enclosure comes to lie against the fold respectively against the back of the printed product. The method has the following steps; firstly to apply adhesive (3) to the enclosure around the leading edge or on the opened printed product near the fold. Secondly to put the enclosure into the printed product and lastly to stick using adhesive the enclosure to the printed product on at least one spot near its leading edge.

Abstract (de)
In einem Verfahren und einer Einrichtung zum Einstecken von Beilagen in Druckereiprodukten (1) wie Zeitungen, Zeitschriften, Broschüren, wird jeweils ein einzelnes, gefaltetes oder mehrseitiges Druckereiprodukt (1) um einen Falz (8) geöffnet und eine Beilage (2) eingesteckt, wobei eine Vorlaufkante (9) der Beilage (2) zumindest annähernd gegen den Falz (8) respektive gegen den Rückenbereich des Druckereiproduktes (1) zu liegen kommt. Das Verfahren weist ferner die folgenden Schritte auf: #c Aufbringen eines Haftmittels (3) auf die Beilage (2) in der Nähe der Vorlaufkante (9) oder auf das geöffnete Druckereiprodukt (1) in der Nähe des Falzes (8); #c Einstecken der Beilage (2) in das Druckereiprodukt (1); und #c Verkleben, mittels des Haftmittels (3), der Beilage (2) an mindestens einer Stelle in der Nähe der Vorlaufkante (9) mit dem Druckereiprodukt (1).

IPC 8 full level
B42C 1/10 (2006.01); **B42D 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B42C 1/10 (2013.01 - EP US); **B42D 15/0086** (2013.01 - EP US)

Cited by
CH704243A1; EP2465699A2; US8765246B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)
AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)
EP 1780035 A2 20070502; **EP 1780035 A3 20110223**; **EP 1780035 B1 20140226**; AU 2006230706 A1 20070517; AU 2006230706 B2 20120216; AU 2006230706 B9 20120913; CA 2566769 A1 20070430; CA 2566769 C 20150505; US 2007096379 A1 20070503; US 7950645 B2 20110531

DOCDB simple family (application)
EP 06405436 A 20061012; AU 2006230706 A 20061018; CA 2566769 A 20061031; US 55413606 A 20061030